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Medlemstall 
Søgne & Mandal Basketballklubb har i 2022 hatt 103 (100) offisielle medlemmer. Det offisielle 
medlemstallet stemmer godt med det faktiske antallet i klubben. 

År Kjønn 0 - 5 6-12 13 - 19 20 - 25 26 Total Kjønn 0 - 5 6-12 13 - 19 20 - 25 26 Total Total org 

2021 Kvinner 0 3 5 0 9 17 Menn 0 33 33 4 13 83 100 

2022 Kvinner 0 3 4 1 9 17 Menn 0 28 41 5 12 86 103 
 

Styret 
Styret i Søgne & Mandal Basketballklubb har i 2022 bestått av følgende medlemmer 

Styrets leder:  Svein Gustav Steimler 
Nestleder:  Tim Harald Markussen Kelly 
Styremedlem:  Radek Stalsberg  

Stian Lunde 
Christoffer Guttormsen 
Eirik Arnesen 
Magnus Nilsen  
 

Lag 
Klubben har ved utgangen av året følgende lag: 

• EasyBasket (mini) Mandal 
• EasyBasket (mini) Søgne 
• U15 Mandal  
• U14 Søgne 
• Rullestol Mandal 
• Senior Mandal 

Søgne-avdelingen har fått fotfeste, og har etablert to lag. De trener en time hver, en gang i uken. 
Treningssted er Lundehallen. Etableringen av nye Tangvall-hallen frigjør en del tid fra kommunen 
til trening. I løpet av året har vi endret idrettsråd slik at vi nå tilhører Kristiansand idrettsråd. 

Sportslig 

• Trenersituasjon 
o Trenersituasjonen er kritisk. I Søgne har Gustav Steimler ansvaret for to lag, og 

behov for avlastning. I Mandal har Atle Andersen ansvaret for U15, mens Bendik 
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Andersen har ansvaret for EasyBasket. I begynnelsen av 2023 har for øvrig Ask 
Wigemyr bidratt som hjelpetrener med Bendik.  

o Det er styrets holdning at alle lag skal tilstrebe å ha voksne trenere, men gjerne 
med ungdom som medtrenere. 

o Det er et ønske om at flere bidrar, men det krever kompetanse, i tillegg til sosial 
modenhet. Vi hadde et ønske om at fjorårets U17-lag skulle gjøre en jobb her, 
men hele laget ble oppløst i sommer. 

• Lag 
o EasyBasket har vært stabilt bra. En del spillere har blitt U14-spillere i Søgne, noe 

man ser på antallet som er med. En del har sluttet, noe vi syns er synd. Samtidig 
har noen nye begynt. Det er et ønske om en jevn tropp på ca. 15 spillere i denne 
gruppen. 

o U14-laget til Søgne har vært stabilt. Noen har falt fra, mens stammen i laget har 
bestått. Det har også kommet noen nye til. Stemningen i laget er svært god. 

o U17-laget har bestått av 15-20 spillere. De har stilt i egen serie i regionen. Dette 
laget ble oppløst ved sommeren. 

o U15 Mandal har bestått av 15-20 spillere. De har stilt i egen serie i regionen. 
Stemningen i laget er svært god. 

o Rullestolbasket er stabilt bra, med engasjerte foreldre og spillere. Ny serie på 
gang, etter eget initiativ. Flinke til å delta på cuper og samlinger, samt bidra til økt 
aktivitet og utvikling i regionen. 

o Seniorlaget har bestått av ca 5-15 seniorspillere som møtes og trener en gang i 
uken. Målet er etter hvert å spille kamper. U17-spillere har til tider deltatt på 
disse treningene. Stiller ikke til serie i inneværende år. 

Økonomi 
Klubben har god økonomi. Grunnet forskuddsutbetaling av sponsorbeløp fra Sparebanken Sør, i 
tillegg til en gave fra idrettskretsen til nye kurver, har vi i 2022 mye penger på bok. Regnskapet 
viser en kontantbeholdning på kr. 268.000 pluss en avsetning på kr. 40.000 øremerket kurver og 
oppgradering av Mandalshallen. 

Det foreslås at klubben inngår avtale med regnskapsfirma om regnskapsføring fremover. 

Hallkapasitet 
Vi ønsker oss primært treningstid i Mandalshallen pga parkett i gulvet. Frøyslandshallen er et 
alternativ for de minste, det samme er nye Vigelandshallen. Vigelandshallen og Nye 
Mandalshallen mangler kurver i taket, som gjør det uaktuelt med aktivitet i disse hallene for 
medlemmer over 13 år. Lindesnes kommune virker å ikke ha mulighet til å prioritere dette i sine 
budsjetter. Dette er frustrerende og utfordrende, og til tross for gjentatte forsøk på å skaffe 
private midler til å kunne finansiere dette på egen hånd, så har vi ikke fått til dette.  
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Øvrig 

Det er et ønske fra styret å få inn flere personer med kompetanse til å ta ansvar. De aktuelle 
postene er: 

- Ansvarlig for sosiale medier / journalist 
- Ansvarlig for arrangementer, dvs åpne hall, rigge, arrangere dugnad ved kampdager 
- Ansvarlig for oppfølging av medlemsregister 
- Ansvarlig for kursing av trenere/dommere – mest rettet mot å motivere og å invitere til 

kurs. 
- Ansvarlig for sponsorater 
- Ansvarlig for klubbtøy – på plass 
- Ansvarlig for å skrive søknader til diverse støtteordninger – på plass 

 

Kristiansand, 20.3.2023 

 

Gustav Steimler 
Styreleder 


